

逃离日常喧嚣，放松于蔚柳溪水疗中心



蔚柳溪



WILLOW STREAM

A FAIRMONT SPA

巴厘时光

印尼古法身体按摩

采用印尼传统技法混合纯天然萃取精油，运用舒缓的按摩力道，使体验者愉悦身心，为内心囤积的压力和疲劳找出口。令人的身、心、灵达到和谐与平衡的享受。完美体验尽在蔚柳溪。

CNY485 / 60分钟*

*该特价优惠仅下午4点之前到店有效

营业时间: 早上10点至晚11点 位于酒店四层
预约请联系: + 86 28 8064 8555 | spa.chengdu@fairmont.com

Escape the bustle of daily life and unwind at our Willow Stream Spa



A Bali Moment

Indonesian traditional body massage

A Balinese massage uses a combination of gentle stretches, acupressure and aromatherapy oils to stimulate the flow of blood and oxygen around your body, balancing your “Qi”, and bringing a deep sense of relaxation and wellness.

CNY485 / 60mins*

*Offer is valid prior to 4:00pm. Reservations are based on availability after 4:00pm.

Opening hours: 10:00am - 11:00pm Located on 4th floor
press 8555 on your in suite telephone to arrange an appointment.